
 

Αθήνα,1 Φεβρουαρίου  2024 

 Ερώτηση  

 

Προς τον Υπουργό Προστασίας του Πολίτη 

Θέμα: Προπληρωμένη κάρτα ιματισμού προς τους αστυνομικούς 
υπαλλήλους  

 

Όπως προκύπτει από την από 29/01/2024 επιστολή των Ενώσεων 
Αστυνομικών Υπαλλήλων Αθηνών και Θεσσαλονίκης προς τον Υπουργό 
Προστασίας του Πολίτη,   κατά τα τελευταία χρόνια το έγκλημα έχει εξελιχθεί, 
το σύνολο δε των αστυνομικών δυνάμεων που επιχειρούν, φέρουν στολές 
τύπου 8δ (φόρμες μάχης), ώστε να μπορούν να ανταπεξέλθουν στα νέα 
επιχειρησιακά δεδομένα.  

Η χορήγηση υφασμάτων προς τους αστυνομικούς υπαλλήλους με σκοπό τη 
ραφή των στολών τους, είναι πλέον μια παρωχημένη διαδικασία, η οποία όχι 
μόνο δεν ανταποκρίνεται στις σύγχρονες ανάγκες, αλλά, αντίθετα, τους 
προκαλεί επιπρόσθετη οικονομική επιβάρυνση, αφού ύστερα από τη λήψη του 
υφάσματος προκειμένου να ραφτεί μια στολή σύμφωνα με τα προβλεπόμενα, 
απαιτούνται επιπλέον τουλάχιστον 150 ευρώ, δίχως να συνυπολογίζονται τα 
διακριτικά του Σώματος και ο βαθμός ύστερα από κάθε προαγωγή.  

Στην πραγματικότητα, όλοι οι αστυνομικοί, αλλά ειδικά αυτοί των 
επιχειρησιακών ομάδων, αγοράζουν οι ίδιοι τις επιχειρησιακές στολές, τα 
υποδήματα και τον λοιπό ρουχισμό τους, καθώς και εξειδικευμένο εξοπλισμό, 
αφού όταν η Υπηρεσία τους τα χορηγεί, δεν ανταποκρίνονται πλέον στις 
σύγχρονες ανάγκες. Επίσης, ένα ποσοστό αστυνομικών δεν έχουν λάβει καν 
το προβλεπόμενο ύφασμα ιματισμού εδώ και πολλά χρόνια. 

Επειδή η χορήγηση υφασμάτων με σκοπό τη ραφή των στολών είναι πλέον 
μια παρωχημένη διαδικασία και δεν ανταποκρίνεται στις σύγχρονες ανάγκες 

Επειδή με τον τρόπο αυτό οι αστυνομικοί επιβαρύνονται οι ίδιοι με τα έξοδα 
των επιχειρησιακών στολών τους 

Ερωτάται ο αρμόδιος Υπουργός: 

1)Τι προτίθεται να πράξει ώστε να διαθέτουν οι αστυνομικοί τις στολές 
που ανταποκρίνονται στα σύγχρονα δεδομένα, χωρίς δική τους 
οικονομική επιβάρυνση; 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

2962

Ημερομ. Κατάθεσης:

1/2/2024



2) Προτίθεται να προχωρήσει στη θέσπιση χρηματικού ποσού για κάθε 
αστυνομικό, το οποίο θα χορηγείται ανά έτος μέσω προπληρωμένων 
καρτών, για την αγορά αστυνομικού ρουχισμού και υποδημάτων; 
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Βέττα Καλλιόπη 
 
 

Γαβρήλος Γιώργος 
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Μπάρκας Κώστας 
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Πούλου Γιώτα 
 



 
Χρηστίδου Ραλλία 

 
 

Ψυχογιός Γεώργιος 
 




